
 
 

VERSLAG BUURTBIJEENKOMST RAAPOPSEWEG 

Datum: 10 november 2021 

Tijd:   19:00 – 21:00 

Locatie:  Raapopseweg 1, Arnhem 

Aanwezigen: Gijs Takkenkamp, Anne Bolster en Rob Vrielink (Ter Steege Bouw Vastgoed), 

Patricia Twente en Hans van Loon (Gemeente Arnhem), Jan Poolen en Stephan Sarphatie 

(ZEEP Architects and Urban Designers) 

 

Op 10 november organiseerde Ter Steege Bouw Vastgoed de eerste buurtbijeenkomst voor 

de omwonenden van het project Springfield. Het project ligt aan de Raapopseweg 1. Het 

voormalige Novartis kantoor wordt herontwikkeld  naar woningbouw. Er was een opkomst 

van ongeveer 42 buurtbewoners. Deze hadden zich vooraf aangemeld. 

Om 19:00 startte de avond. Deze stond in het teken van het informeren van de omwonenden 

over het planconcept van Ter Steege als verdere uitwerking van de vastgestelde 

Uitgangspuntennota van de gemeente.  De volgende punten kwamen hierbij aan de orde;  

het proces & de planning, de stedenbouw& de architectuur van de gebouwen, het landschap 

en het verkeer & de ontsluiting van de locatie. Aan het begin van de zaal gaf Jan Poolen van 

ZEEP Architects, de architect van het project, een presentatie over het plan. Hier gaf een 

maquette een overzicht van de gebouwen en haar omgeving. Na de presentatie konden de 

mensen rondlopen langs diverse presentatiepanelen. Bij elk paneel stond iemand die 

toelichting kon geven en vragen kon beantwoorden. Hieronder een korte toelichting op de 

meest gestelde vragen. 

Veel inwoners gaven aan dat er veel ontwikkelingen spelen in de omgeving, waaronder het 

Zijdekwartier, House of Arnhem/High Park wat net is gerealiseerd en de Renaissance 

Velperweg. In deze context zijn zorgen geuit over de hoogbouw in de omgeving, de 

verkeersafwikkeling in de buurt en parkeren. Daarnaast waren er specifiek oor dit project 

vragen over de bouwhoogte. Er is uitgelegd dat het hoogteaccent maximaal vijftien 

bouwlagen mag bevatten (Uitgangspuntennotitie, gemeente Arnhem). Dit is circa 45 tot 50 

meter hoog. Bij de hoogte van het gebouw ging ook veel aandacht uit naar bezonning en 

uitzicht. Aangegeven is dat dit nog nader onderzoek vergt. Verder waren er vragen over de 

aansluiting met de omgeving, parkeren en de verkeersafwikkeling en de ontsluiting van het 

project. Concreet ging het over aantal parkeerplekken, de veiligheid op de Raapopseweg en 

drukte op de Velperweg. Er is uitgelegd dat parkeren op eigen terrein plaats vindt. Dit wordt 

gratis voor toekomstige bewoners. Ook merkten we op dat er veel vragen waren met 

betrekking tot de overlast die de bouw gaat geven rondom de locatie. Dit nemen we mee 

richting de uitvoering. Ook waren er positieve reacties op het plan, zoals op de dynamische 

architectuur met de afgeschuinde daken en het toevoegen van woningen gezien de 

woningnood.  

  



 
 

Presentatiepanelen  

Tijdens de bijeenkomst was er de mogelijkheid om opmerkingen op de panelen te plaatsen 

doormiddel van post-its. Hieronder is een letterlijke weergave beschreven.  

Stedenbouw en uitgangspunten gemeente 

• Speelgelegenheid voor kinderen 

• Parkeren voor bewoners kosteloos op het terrein, geen extra kosten voor 

bijvoorbeeld de tweede auto. Dit geeft nog grotere parkeerproblemen in de buurt. 

• De buurt ervaart parkeeroverlast, zorg voor voldoende parkeerruimte. Gratis + 

voldoende. 

• Graag de woningen rond de €300.000,- en een inpandig balkon. 

Landschap 

• Zoveel mogelijk groene daken (sedum) 

Verkeer en ontsluiting 

• Vertraag het auto verkeer 

• Veiligheid in- en uitstroom garanderen 

• De parkeerdruk in de directe omgeving is al hoog, dus het is fijn als de geplande 

parkeergarage/gelegenheid voldoende ruimte voor nieuwe bewoners biedt. 

Architectuur 

• Geen opmerkingen 

Proces en planning 

• Geen opmerkingen 

 

 

 

 

 

 


